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ACTA-RESUM de lo vinl-i-doseno reunió de lo Comissió porilürio oenerol de seouimenl
de I'Acord Comú de condicions pels empleols oúbllcs dels ens locols de Cololunyo
de menys de 20.000 hobitonls.

Reunió de lo Comissió poritdrio generol de seguiment de l'Acord Comú, celebrodo o
les l2:00 hores del dio 2? de novembre de 2022, o trovés de lo plotoformo Zoom.

Hi ossisteixen:

FSC-CCOO
Abel López Fernóndez
Pedro Jovier Pocheco Ríos

UGT Cotolunyo
José Antonio Fernóndez Cóceres
Angel Coponós Pollorés

ACM
Albert Guilero i Plonos
Alex Tonojo i Piero

FMC
Sílvio Folch i Sdnchez
Eugénio Revillo Esteve

Josep Monel Abod i Novonete (com o secretori de lo Comissió)

O¡dre del dio:

l. Aprovoció de I'octo de lo vinleno reunió de 2 de novembre 2022.
2. Negocioció de lo jornodo loborol per I'ony 2023.
3. Allres. Precs i preguntes

Desenvolupoment de lo reunió

L Aprovoció de I'oclo de lo vinleno reunió de 2 de novembre de 2022.

El secretori de lo Comissió proposo trometre l'esborrony de lo donero octo per o lo
sevo ondlisi i oprovoció. S'obre termini per fer onibor les esmenes que es considerin
oportunes. cos de o rebre'n, s'ocordo que es donord per bono.

2. Negocioció del l"rtol de Teleheboll en el morc de I'Acord Comú (porl finol).

Lo Sro. Revillo (FMC)exposo quin ero I'objecte de lo reunió d'ovui, que ero per uno
bondo lo jornodo loborol per o12023 iper uno olfro si hi hovio modificocions o I'Acord
Comú. Els sindicots von proposor troctor els temes d'iguoliot. Cop oltre membre de lo
Comissió no ho fet orribor cop oltre temo per troctor. Lo Sro. Revillo recordo que
I'Acord Comú, en el seu Art. ó porlo de I'octuolitzoció de lo.iornodo loborol. Exposo
que s'estd trom¡tont lo LGPE que lé previst modificor lo LGPE de 20'18 incloent convis
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prou s¡gnificotius que de ben segur olteroron el contingut de I'Acord Comú itot olld
que ofecto o les trebollodores i trebollodors del món locol. Fo lecturo del text del
projecte de pressupostos estotols i desioco el cordcter supletori de lo normo,
condicionot ol fet que per lo vio e lo negocioció col lectivo s'ocord¡ uno jornodo de
treboll. Aixó implico que es podro estoblir uno oltro reguloció més enllo del que
s'estobleix o s'estoblio. Vist en el moment del procediment en el que es trobo el
projecte, que ho de possor pel Senot, tot opunto que tirord endovont i el més
roonoble serio esperor o mitjons de desembre per veure com quedo, i o portir d'oquí,
que lo Comissió, estudir'com vol octuor i decideixi quin plontejoment es fo en reloció
o l'Art. ó. El Sr. López (CCOO)ofegeix que previsiblement hi hourd resolució de I'AGE
cop o les 35 hores setmonols ique el seu posicionoment és que es possés o les 35
hores. El Sr. Fernóndez Cóceres (UGT) comento que veient el previsible ocord entre
els sindicots iel govern de l'Estol ique opunto cop o les 35 hores setmonols, opino
que col onor en oquesto direcció. El Sr. Guilero (ACM) recordo el contingut de I'Acord
Comú idiu tombé que col esperor lo resolució del govern de I'Estot. Creu que coldrd
que possot festes lo Comissió s'hourd de reunir. Adverleix que consultoron els
oiuntoments. Lo Sro. Revillo recordo que en un inici oquest temo jo vo generor
discussió icoldrd debot políiic intern. Coldrio posor-se d'ocord en Io interpretoció de
lo resolució que esdevingui. Lo Comissió s'emplogo o onor octuolitzont els membres
sobre com vogi ovonqont. Sr. López destoco el seu convenciment que es possord o
les 35 hores i ho defensoron fortoment. Conclou que el debot es donord. Lo Sro. Revillo
fo uno ondlisi técnico orgumentont que lo normo segueix sent bdsico peró es retiro
en fovor de lo negocioció col l3ctivo. lnsisteix en Io necessitot de comportir lo
informoció que es vogi generont ol respecte i proposo trobodo de coro ol mes de
gener. El Sr. Fernóndez Cóceres recordo que I'esperit del govern de I'Estot idels
sindicots estd molt clor. Demono tombé o les entitots municipolistes que focin
pedogogio entre els ojuntoments, que molt sovint el concepte esponto més que
quon es porto o lo prdctico. Jo vo possor omb el teletreboll que provocovo molto por
peró després no ho estot ton greu. Lo Sro. Revillo recordo que lo preocupoció és com
encoixor-ho en I'Acord Comú icom orticulor-ho técnicoment. El Sr. Pocheco
(CCOO)fo lecturo del text i lo necessitot de pensor en uno funció público del futur. Lo
Sro. Revillo respons que ens convio el morc de referéncio i no podem seguir troctoni
el temo com I'hem troctot fins oro. El Sr. Coponós (UGT) recordo que I'Acord Comú
.jo recull que lo.jornodo sero lo que fixi l'AGE.
Lo Sro. Revillo recordo els oltres temes pendents que hi hovio: ospectes d'iguoltot,
registre soloriol i lluito contro I'ossetjoment sexuol. Recordo tombé el compromís de lo
port sindicol o fer un model tipus peró fo molt temps iserio oconselloble convior el
ploniejoment. Sr. López diu que les entitots de menys de 50 trebollodors/es no hon de
tenir plo d'iguoltot peró creuen que totes les entitots locols n'hon de tenir. El motiu pel
quol demonen eliminot lo Disp tronsitório tercero és que no entenen que es pugui fer
un document tipus que serveix ¡per o tots els ojuntoments. Continuo Io sevo
intervenció reclomonf que col ten¡r uno eino perqué fotes les entitots locols tinguin el
eu plo d'iguoltot. No veuen ino contemplen un plo d'iguoltot tipus per o tots els
ojuntoments. En segon lloc, proposoven que els ort óó ióZ s'hovien d'octuolitzor.
Comento que CCOO iUGT plontegen introduir olguns elements ol text. Tombé col
porlor del regisire/ouditorio retributivo. Hi ho uno guio eloborodo per lo Generolitot
de Cotolunyo. Quonl o I'ossetjoment sexuol, considero que més enlld de les guies que
hi ho, lo Comissió ho podrio porlor i negocior. EI Sr. López oporto lo ideo que es formés
un grup de treboll per elevor o lo Comissió lo feino que es fes en el morc del plo
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d'iguoltot. El Sr. Fernóndez Cóceres demono ocloriment sobre lo proposio. El Sr. López
monifesto que col ser ¡mog¡notius i pensor com fem els plons d'iguoltot.
El Sr. Tonojo (ACM) exposo supdsits i pregunto sobre lo necessitot de plons d'iguoltot
segons els supósits. EI Sr. López indico és que el seu posicionoment és d'obligot
compliment per totes les odministrocions. Proposo onor pos o pos i octuolitzor
I'orticulot idesprés plontejor com es fon els plons d'iguoltot. Portem set onys d'Acord
Comú sense plons d'iguoltot i coldrio posor-s'hi. Els represenfonts de l'ACM expressen
que es podrio comengor omb els ojuntoments grons. Lo Sro. Revillo recordo que es
trocto d'uno disp tronsitório precisoment perqué s'hovio de trebollor. Té sentit treure-
lo. Recordo que lo disp tronsitório de I'EBEP no lo estobleix com o obligotório per o
totes les entitots locols. lnformo que des de lo Generolitot s'estd trebollont sobre
l'ossetjoment sexuol i serio interessont trebollor-ho de monero con.iunto. Podríem
demonor ojut ol Deportoment d'iguoltot ifeminismes. Cop problemo per eliminor lo
Disp tronsitório tercero. El Sr. López recordo lo sevo proposto de modificoció dels ort
óó o ó8 de l'Acord Comú. Després jo vindrio lo segono port omb les plons d'iguoltot.
El Sr. Torrojo veu orriscot corregor els ojuntoments omb lo feino de fer el seu plo
d'iguoltot. Els membres de lo comissió comenten cosos iexemples. El Sr. Fernóndez
Cóceres onuncio que quon toqu¡ trebollor oquests temes vindrd ocomponyot de
persones especiolistes del temo. Coldrd que els coses que es focin, tinguin sentit.
Potsersíés ¡nteressont creor un grup de treboll. Lo Sro. Revillo onuncio que contoctord
omb el Deportoment competent de lo Generolitot per veure si hi ho possibilitot de
irebollor-ho conjuntoment. Proposo onor comportint entre els membres de lo
comissió. El Sr. López estd d'ocord en onor trebollont iesperor o lo propero reunió
possot fesies. El Sr. Fernóndez Cóceres monifesto que estó d'ocord idemono que
s'informin les dotes omb onteloció per poder ovisor les persones expertes. Els

representonts de I'ACM tombé eston d'ocord. El Sr. Guilero onuncio que lo sevo
entitot no té cop persono especiolisto i hourien de ser els ojuntoments els que hourien
de determinor els continguts. El Sr. López comenfo que lo proposto iniciol és trebollor
I'orticulot. Col onor pos o pos. AvonEont poc o poc peró troctor lo qüestió. S'ocordo
que lo comissió es reuneixi lo segono quinzeno del mes de gener.

3. Allres. Precs i preguntes.

Lo Comissió ocordo reunir-se o segono quinzeno del mes de gener.
El Sr. Guilero exposo el neguit existent o resultes de lo resolució sobre els criteris
referents o voloror més I'experiéncio, en el morc dels processos d'estobilitzoció. Ens

podem trobor que s'impugni sistemoticomeni. Pregunto si no serio recomonoble fer
uno noio des de lo Comissió informotivo jo que el model es podrio qÜestionor. Els

membres de lo Comissió deboten i comenten sobre divenos exemples. El Sr. Guilero
monifesto que s'ho conviot de criterí. El Sr. López recordo que lo jurisprudéncio de lo
que es porlo no té res o veure omb lo Llei 20/2021 . Continuo dient que si hi ho olguno
impugnoció, coldrd iustificor-lo. El Sr. Guilero intervé dient que l'objectiu de lo llei no
és que qui ocupo lo plogo s'hi quedi, és que lo plogo s'ocupi de formo estoble. El Sr.

López monifesto que el nostre ocord és conservodor. S'obre debot sobre
interpretocions ol voltont de lo qüestió. Lo Sro. Revillo recordo que pels ojuntoments
que no tinguin representoció legol dels trebollodors. El Sr. Coporrós fo esment d'uno
senténcio relocionodo omb el fons de lo qÜestió. Lo Sro. Revillo exposo que estem
porlont d'impugnocions potenciols peró no hi ho constdncio ni dels ojuntoments que
hogin odoptot I'ocord. No trobo recomonoble emetre cop noto explicotivo. Estem
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troctont uno convocotório d'uns processos d'estobilitzoció derivots d'uno llei. Es

discuteix sobre lo hipotético resposto del Tribunol Constitucionol. Sr. Guilero el
preocupo que I'AGE no volorieltemps que s'ho trebqllot o lo moteixo odministroció.
Aquest convi de criteri és preocupont. Els membres de lo Comissió discuteixen sobre
lo interpretoció de lo intenció de les lleis. ElSr. López expresso que els molesto el convi
de criteri de I'AGE peró no es plontejo modificor res. Recomono seguretot jurídico
peró quivulguiimpugnor ho impugnoro. ElSr. Torrojo recordo que hi ho secretqris que
els preocupo itombé destoco lo tendéncio d'oprovoció de boses sense lo justificoció
d'olguns porometres. El Sr. Pocheco destoco que lo noto de lo Diputoció de
Torrogono fo referéncio o uno senténcio que no té res o veure ols processos
d'estobilitzoció. Tombé qüestiono el convi de criteri de I'AGE peró per oltres qüestions.
Les boses de I'AGE són més qüestionobles que les poctodes per nosoltres. Lo
justificoció per lo llei extroordinorio i pel que diu elTJUE.
Lo Sro Revillo onuncio que ol web de I'Acord Comú ho hobilitot un espoi dedicot o
I'Acord pels processos d'estobilitzoció. El Sr. Fernóndez Cóceres demono si se li pot
envior el text. El Sr. Tonojo comento lo consulto que ho rebut d'un ojuntoment sobre
indemnitzocions de dietes i desploqoments i si vio negocioció es pot poctor un
ougment. S'ocordo troctor-ho en lo propero reunió. No hi ho cop oltro intervenció.
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Josep Monel Abod - Secretori
JOSÉ ANTONIO Firmado d¡sitalmente
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José Antonio ijernóndez Cóceres

Abel López Fernóndez

Albeft GUilefa Firmado disitalmente
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Albert Guilero i Plonos

Sílvia Folch Firmado
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Sílvio Folch iSdnchez

ANGEL ffi[disit't'"nt"
CAPARROS Lnp¡Rnos pnuRrs
PALLARES _ DNI - DNI 46s410202
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Angel Coponós Pollorés

PEDRO JAVIER Firmado dis¡talmente
oor PEDRO JAVIER

PACHECO RIOS i,ncHeco Rros - DNr

- DNI 47617862L
Fecha: 2023.01.3147617862L te:27:s2+ot,oo,

Pedro Jovier Pocheco Ríos
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Tarroja fre;rarrojaPiera
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Alex Tonojo Piero
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Eugénio Revillo Esteve
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